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BULETINUL 

soeIET1\Ţll PO lalTEeNteE 

PARTEA TECl\UCA 

Sedinta Comitetului dela 17 Maio 190V 
Şedinţa se deschide la orn 91 ,f, seara sub preşedinţia d-lui Preşe

dinte 1 . · G. Cantacuzino, luând parte la şedinţă d-nii membri ai comi
tetului : Balaban, Constantinescu, · Gallea, Gheorghiu, Ionescu, Po
pescu, Răileanu, Teodor şi Voiculescu. 

Se dă citire procesului verbal al şedinţei dela 4 Februarie şi se 
aprobă. 

Se trece apoi la ordinea zilei. 

D-l Preşedinte spune că conform hotărârei comitetului s 'a căutat 
un alt local pentru Societate însă nu s'a găsit până acum nici unul 
care să corespundă trebuinţelor noastre . . Cu această .ocazie ar fi de 
văzut ce trebue să facem în chestiunea unui local propriu al nostru. 
O soluţiune ar fi să construim cu banii ce avem un local pe tere
nul nostru, insă sentimentul general este că acest loc este prea 
departe de centru ; a cumpăra un teren central anume pentru a
ceasta, ar însemna să recurgem la o operaţie financiară întru cât 
capitalul ce avem nu ne e suficient şi pentru.. cumpărarea locului şi 
pentru construcţ!e. Această operaţie financiară însă ar ·angaja So
cietatea şi D-l Preşedinte declară că D-sa nu are curajul a o face. 
Deci n'ar rămânea de cât următoarele două soluţiuni : sau construim 
pe terenul nostru cu capitalul ce avem, sau păstrăm banii şi plătim 
chiria 1lin venit. 

Spre a nu angaja viitorul, D-sa crede să se amâne tranşarea 
acestei chestiuni, iar pentru moment, negăsindu-se alt local, să ră
mânem tot aci, încheind contract pe termen de 5 ani cu· un plus 
de aproape 1 OOO lei pe an peste preţul actual, însă cu clauza de 
a putea rezilia contractul ori când anunţând pe proprietară cu 6 luni 
înainte. 
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In aceste condiţiuni d-l Preşedinte cere ca d-l casier Popescu să 
fie autorizat a trata cu proprietara actualului local încheierea unui 
contract în modul arătat. 

Comitetul admite propunerea D-lui · Preşedinte. 

In chestiunea Alburnului Româno-Bulgar, d-l Preşedinte comunică 
că D-l Duperrex s'a ocupat de chestiune şi s'a ajuns la soluţiunea 
de a se comanda în străinătate albumul, în care caz am putea ob
ţine ceva prezentabil însă cu preţul de circa 1 3  lei alburnul în loc 
de 1 0  cât s'a crezut la început.

' . . 

Comitetul admite a se da curs afacerii pe baza costului de Iei 

4200 pentru 350 exemplare şi încuviinţează a se trimite foi de 
album de probă membrilor societăţei spre a se grăbi a se înscrie 
şi cei ce au întârziat până acum. 

D-l Preşedinte mai comunică că în chestiunea medaliei jubilare a 
Societăţei, lucrările pregătitoare sunt gata şi rămâne de făcut o cir
culară membrilor spre a vedea câţi se înscriu pentru această meda
l ie spre a şti câte să comandăm. In privinţa costului se va trata 
mai întâiu asupra preţului matriţei şi apoi asupra preţului pe bu
cată. Cum matriţa va rămâne Societăţii, D-sa cere autorizarea comi-: 
tetului ca să contribue şi Societatea la costul matriţei, ceia-ce 
comitetul încuviinţează. 

D-l Preşedinte face cunoscut comitetului că din situaţia în
cheiată la 30 Aprilie 1 908 rezultă că stăm destul de bine cu în
casarea veniturilor. 

D-l Casier face Qunoscut că 7 titluri a 500 lei rentă amortibilă 
din averea Societăţii, au eşit la sorţi şi cere autorizarea comitetului 
de a cumpăra alte titluri în schimb, ceia-ce comitetul admite. 

Apoi comitetul încuviinţează a face schimb de publicaţie cu re
vista Rumano Esperantisto. 

D-l Răileanu redactorul buletinului declară că pentru a spori 
suma actualmente insuficientă pentru buletin renunţă la onorar ; ar 
rămâne numai ca să se plătească corectorul, iar restul să se între
buinţeze pentru ca buletinul să apară cât mai bine atât ca planşe 
cât şi ca materie plătindu-se unile cheltueli ale colaboratorilor. 

D-l Preşedinte mulţumeşte d-lui Răileanu însă crede că trebue 
menţinut principiul ca redactorul să fie plătit şi astfel fi ind comite-
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tul încuviinţează ca onorarul să se plătească d-lui Răileanu, care 
este liber să-l întrebuinţeze cum crede, cu observaţia că plata im
primatului este integral Î_!l sarcina societăţii .  

Şedinţa se ridică la ora 1 01/ 2 •  
Aprobată în şedinţa comitetului din 21 Iunie 1 908. 

J Preşedinte, I. G. Cantacuzino. 

Secretar, I. D. Teodor. 
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